
 
SIUMUT INATSISARTUNI ILAASORTAATITAT / LANDSTINGSGRUPPEN 
 

 
    Nuuk 05. januar 2006  

 
 
I henhold til Landstingets forretningsorden § 36 stk. 1 fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål 

til Landstyret. 

 

Spørgsmål angående udsættelsen af Landsstyrets redegørelse til Landstinget vedrørende 

afskaffelsen af ensprissystemet. 

(Ruth Heilmann, Landstingsmedlem) 

 

Begrundelse: 

 

I forbindelse med Landsstyrets fremlæggelse af ensprissystemets afskaffelse, var vi imod 

Landsstyrets krav til, at forholdene først vurderes og redegøres for i 2007. 

Derfor ønskede vi, og  krævede, at betingelsen for afskaffelsen af ensprissystemet skulle være, at 

der arbejdes for en løbende vurdering fra starten, og krævet at denne fremrykkes og startes under 

afviklingen af Landstingets efterårssamling i 2006, denne blev også accepteret af Landsstyret. 

Derfor synes jeg, at Landsstyret skal anskueliggøre hvorfor dette ikke er sket. Jeg hørte i 

radioavisen i dag, at man vil udsætte redegørelsen til 2007 efterårssamlingen, dette kan jeg ikke 

acceptere og synes at arbejdet for vurderingen af ensprissystemets afskaffelse uden yderligere 

forsinkelse burde finde sted under forårssamlingen 2007. 
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